# 2024 年中學文憑試成績

今年應考文憑試的中六同學在過去疫症的重重考驗下,仍然全力以赴,排除萬難,在 2024 年的文憑試中取 得出色的成績,展現了「平中人」堅韌不拔的精神。他們在逆境中尋找前進的道路,最終取得成功,足以證 明學校校訓「基督乃生命之主」的深遠意義。

適逢平中 25 周年銀禧校慶·「平中人」在文憑試上的卓越表現正是「研學淬鍊,展翅上騰」的最佳寫照。同 學刷新了個人佳績,亦為平中的學術成就推上另一高峰。這既是個人的成就,也是學校教育理念的體現。

#### **2024 HKDSE Examination Results**

This year, our S6 students persevered through the challenges of the pandemic and achieved outstanding results in the 2024 DSE examinations, exemplifying the resilient spirit of the Pessians. Despite the adversity, they found a way forward and ultimately succeeded, which truly demonstrates the profound significance of the school's motto "Christ is the Lord of Life".

Celebrating the school's 25th Anniversary Silver Jubilee, the excellent performance of the Pessians in the DSE is the best reflection of "Diligent Study, Soaring Achievement". Not only did all the S6 graduates refreshed their personal best, but they also elevating the school's academic achievements to new heights. This is a personal accomplishment, as well as the best embodiment of the school's educational philosophy.

# 漸見成果的語文科成績

在平中老師悉心的指導下,本屆畢業生在語文科的成 績有了長足進步。

在英文科方面,本年度的合格率較去年提高了超過 24%,及格比率更高達 84.5%,比全港平均及格率高 出 2.3 個百分點。這是「平中人」英語實力大幅提升 的明證。

而中文科的合格率更高達 92.9%·超出全港平均水平 2.2 個百分點。這個出色的成績,彰顯了「平中人」 在語文學習方面的優良表現,肯定了過去多年的努力。

本年度平中共有 12 科合格率高於全港水平(包括中文科及英文科),其中地理、中史、會計及體育四科合

# Strategic approach in

#### Language Study Pays Off

Under the dedicated guidance of the Chinese and English Language teachers at PESS, students have made significant progress in their language subject results.

In English Language, the passing rate has increased by over 24% compared to the previous year, with the pass percentage reaching 84.5%, which is 2.3% higher than the territory-wide average. This is a clear testament to the remarkable enhancement of the English language proficiency of the Pessians.

Moreover, the pass rate in Chinese Language reached an impressive 92.9%, exceeding the territory-wide average by 2.2 percentage points. This outstanding result once again affirms the exemplary performance of the Pessians in language learning, validating the efforts they have made over the past years.

This year, PESS has achieved a higher pass rate than the overall Hong Kong average in TWELVE subjects (including BOTH Chinese and English), FOUR of which have a perfect 100% pass rate. They are:



- Geography
- Chinese History
- Accounting
- Physical Education

#### 2024 中學文憑試考獲佳績的平中人 PESS Students Achieving Excellent HKDSE Results

本校中六學生在剛結束的中學文憑試中交出了亮麗的成績單。以下三位是表現最突出的同學:

Our Form 6 students have delivered impressive results in the recently concluded Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) Examination. The following are THREE students who have demonstrated the most outstanding performance:

### 6D 文俊民同學 Student 6D Wen Junmin

文同學在化學科取得 5\*\* 的最高成績,並在中文、數學(必修部份)、物理及 數學(選修單元二)共四個科目獲得 5\*,英文亦獲得 5 級的優異成績。 He attained the top score of 5\*\* in Chemistry, and scored 5\* in four other subjects: Chinese Language, Compulsory Mathematics, Physics, and Mathematics Extended Module 2. He also achieved an outstanding result of Level 5 in English Language.





## 6D 張家銜同學 Student 6D Cheung Ka Han

張同學在數學(必修部份)、數學(選修單元二)及物理三個科目全部考獲 5\*·中文

和化學均獲5級,英文也取得4級的良好成績。

He received the perfect score of 5\* in three subjects: Compulsory Mathematics, Mathematics Extended Module 2, and Physics. He also obtained Level 5 in Chinese Language and Chemistry, as well as a solid result of Level 4 in English Language.

# 6A 蘇嫚瑤同學 Student 6A So Man Yiu

蘇同學在視覺藝術科考獲 5\*成績,並在中文及生物均取得 5 級的優良等級。 She secured a 5\* result in Visual Arts and Level 5 in two other subjects: Chinese Language and Biology.

物理 Physics



此外,還有多位同學在個別學科中獲得 5\*或 5 級成績。在此,我們衷心祝賀這些同學,希望他們的出色 表現能成為全體「平中人」的學習楷模,激勵大家奮力求進。

What's more, many other students have also achieved 5\* or Level 5 results in individual subjects. We wholeheartedly congratulate these students on their remarkable achievements, and hope their excellent performance will serve as a learning model for all budding Pessians, inspiring them to strive even harder.

	成績達 5**以上科目: Subjects obtaining Level 5**:	化學 Chemistry
••	成績達 5*以上科目: Subjects obtaining Level 5*:	中文 Chinese 數學(必修部份) Mathematics (compulsory part) 數學(選修單元 <sup></sup> ) Mathematics (Elective Module 2)

#### 成績達 5 以上科目: Subjects obtaining Level 5:

中文 Chinese 英文 English 數學 (必修部份) Mathematics (compulsory part) 生物 Biology 化學 Chemistry 資訊及通訊科技 Information and Communication Technology 地理 Geography 中國文學 Chinese Literature